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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli kérdést kívánok intézni a nemzeti erőforrás miniszterhez ,

mint a tárgyban illetékes minisztérium irányítójához

„Hol tartanak jelenleg a Magyarság Háza létrehozásának el őkészületei?” címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Országgyűlés 2010 októberében nagy többséggel fogadta el az iskolai Nemzet i

Összetartozás Napja bevezetéséről, a magyarországi és külhoni magyar fiatalok közt i

kapcsolatok kialakításáról és erősítéséről a közoktatásban, valamint a Magyarország határai n

kívül élő magyarság bemutatásáról szóló határozatot. A Jobbik Magyarországért Mozgalom

üdvözölte a javaslatot, véleményünk szerint az összmagyar egység megteremtés e

szempontjából elengedhetetlen fontosságú a már fiatalkorban megkezdett, jelenlegi határoko n

átnyúló magyar-magyar kapcsolatok kiépítése, valamint a trianoni békediktátum és anna k

következményeinek bemutatása az iskolákban .

E határozat részeként döntött az Országgy űlés arról is, hogy a kormány a Nemzeti

Erőforrás Minisztérium bevonásával vizsgálja meg annak lehetőségét, hogy „ 2012. december

31-ig létrejöjjön a Magyarság Háza, amely a Magyarország határain kívül élő magyar

közösségeket, a nemzeti teljesítmény legfontosabb példáit bemutató anyanyelvi, oktatási é s

közművelődési intézmény, a Nemzeti Összetartozás Napja iskolai megemlékezéseit és a

tanulmányi kirándulásokat támogató módszertani központ . ”

A határozat elfogadása óta azonban teljes csend van – a Magyarok Világszövetség e

fenntartásában egyébként hosszú ideje sikerrel működő Magyarok Háza célkitűzéseivel szinte



azonos célokkal megálmodott – Magyarság Háza felő l . Úgy gondoljuk, mindenféleképpen

szükség van a határon túli magyar szervezetek, az egyházak, valamint az oktatási

intézmények véleményének meghallgatására.

Kérdezem tehát Miniszter urat :

Milyen fázisban tartanak jelenleg a Magyarság Házának el őkészületei?

Hol kívánják az intézményt létesíteni, mekkora területen, milyen infrastrukturáli s

ellátottsággal?

Milyen lesz az intézmény felépítése, milyen struktúrában működik majd?

Ki, milyen testület fogja irányítani az intézményt és felügyelni a gazdálkodást? Lesz- e

az intézménynek kuratóriuma, és ha igen, azok tagjai kitől és milyen elv alapján

kapják majd megbízásukat? Az intézmény vezet ői között lesz-e határon túli magyar

személy?

Kik lesznek intézmény munkatársai, hányan lesznek, és ki dönt az alkalmazásukról ?

A szakmai keretek kialakításával kapcsolatban a Minisztérium kikkel egyeztet, illetv e

kíván a jövőben egyeztetni ?

Milyen programok, el őadások és kiállítások kerülnek megrendezésre?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . február 14 .

závay István

Országgyűlési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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